
Protokół nr 65/2014

posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 13 maja 2014 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia:

1. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Lubonia za rok 2013.

2. Sprawa dot. uciążliwych zapachów wydostających się z kanalizacji sanitarnej na ul. 

Paderewskiego.

3. Wniosek mieszkańca w sprawie posesji pomiędzy ul. Lemańskiego i Armii Poznań

4. Przyjecie protokołów nr 63 i 64

Ad. 1

Radny Okupniak w imieniu nieobecnego radnego Samulczyka prosił o wyjaśnienie z rozdziału 

sprawozdania „ DOCHODY” w  następujących punktów:

-  zalęgłości z rozliczenia mandatów wystawionych przez Straż Miejską

-  opłat za zajęcie pasa drogowego

-  rozliczenie inwestycji drogowych ( w szczególności jeśli chodzi o inwestycję „niewygasające”). W tym 

punkcie burmistrz Tomaszyk, zreferował stan inwestycji : ulicy Żabikowskiej, obwodnicy Kręta _ 

Poznańska, oświetlenia odcinka ul. Armii Poznań , przebudowa ul. Traugutta i Cmentarnej, budowa ul. 

Dąbrowskiego, w części „projekty drogowe”, burmistrz przedstawiła stan zaawansowania projektu ul. 

Jana Pawła II. Omówiono  inwestycję na ul. Brzechwy  oraz inwestycję termoizolacji S.P. Nr. 1 oraz 

rozbudowę S.P.  Nr 1. Następnie burmistrz przedstawił stan aktualny prac nad odwodnieniem ul. 

Paderewskiego, Dworcowej i Cieszkowskiego.

Przewodniczący Bielawski zapytał o planowaną inwestycję na ul. Żytniej. Burmistrz odparł, że sprawą 

zainteresował się na wniosek mieszkańców, którzy mają kłopot ze służebnością tej drogi.

Pan skarbnik, Mirosław Stromczyński powiedział, że szczegółowe informacje na powyższe zapytania, 

przygotuje na następne posiedzenie komisji.

Radna Frąckowiak, w rozdziale „WYDATKI”, zapytała o stan zaawansowania prac nad budową 

kanalizacji sanitarnej wraz z odtworzeniem nawierzchni w ul. 1 Maja.

Burmistrz odpowiedział, że pozwolenie na budowę drogi , miasto już posiada, a teraz trwają  

negocjację z Spółką Aquanet  na inwestorstwo zastępcze (dot. skanalizowania ulicy oraz 

poprowadzenia deszczówki. Na ten cel, od Aquanet  miasto uzyskało przeszło 1 200 tys. zł w )

Przewodniczący Bielawski poprosił skarbnika o wyjaśnienie, dlaczego na zadanie :”budowa 

kanalizacji sanitarnej” wydatkowano 216 tys.  przy czym plan opiewał na 205 tys. 



Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie Sprawozdania  

Burmistrza miasta Lubonia z wykonania budżetu Miasta za rok 2013.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   6 radnych. 

Nieobecny radny : radny D. Walczak, M. Samulczyk, R. Mania

Za                                           –  3 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  3  radnych

komisja wydała pozytywna opinię.

Od godz. 17.45 radny Walczak obecny na posiedzeniu

Ad. 2 

Wnioskiem mieszkańców z ul. Paderewskiego, zajmowała się komisja ochrony środowiska, następnie 

skierowała sprawę do komisji komunalnej z prośba o zajecie stanowiska. 

Po dyskusji z burmistrzem, komisja ustaliła co następuje:

Komisja komunalna popiera postulaty mieszkańców ul. Paderewskiego. Obecny na posiedzeniu 

burmistrz, poinformował komisję, ze sprawa została zgłoszona do wyjaśnienia Spółce Aquanet już trzy 

tygodnie temu. Z chwilą otrzymania odpowiedzi, zostaną Państwo poinformowani o wynikach kontroli 

technicznej. Do tego czasu, kanał będzie systematycznie udrażniany przez Aquanet, w celu 

zminimalizowania negatywnych sutków zapachowych prawdopodobnej usterki 

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie stanowiska komisji.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   7 radnych. 

Nieobecny radny :  M. Samulczyk, R. Mania

Za                                           –  7 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0  radnych

komisja wydała potrzymała stanowisko jednogłośnie.

Ad. 3



Wniosek mieszkańca zał. Nr 2. Komisja omówiła sprawę i zapoznała się ze stanowiskiem burmistrza 
zał. Nr 3.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie stanowiska burmistrza.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   7 radnych. 

Nieobecny radny :  M. Samulczyk, R. Mania

Za                                           –  6 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  1  radnych

komisja wydała potrzymała stanowisko .

Ad. 4

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjecie protokołu nr 63

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   7  radnych. 

Nieobecny radny :  M. Samulczyk, R. Mania

Za                                            –  6 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  1 radnych

protokół został przyjęty.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjecie protokołu nr 64

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   7  radnych. 

Nieobecny radny :  M. Samulczyk, R. Mania

Za                                            –  6 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  1 radnych

protokół został przyjęty.

Przewodniczący Sekretarz




